

中宣聯會各教會 2024 年禱告事項
2024 OCMA Joint Churches Prayer Items
(2024 年二月十一日 February 11, 2024)

中宣會總會 OCM Main Church website: ocmchurch.org
154 Hester Street, New York, NY 10013; Tel: 212-219-1472

- 1) 教會需要下一任主任牧師，和國語，關懷，聖樂崇拜牧者，求神帶領差派。
The need for the next Senior Pastor, Pastors for Mandarin, Caring, and Worship, ask God to guide and send.
- 2) 為新生命班的同學和他們受洗的信心禱告，國語堂有 8 位，粵語堂 6 位，他們將在復活節主日接受洗禮。
- 3) Pray for the faith of students in New Life Class for they are going to be baptized in Easter, 8 from Mandarin congregation, 6 from Cantonese congregation.
- 4) 為主日學禱告，主日學老師的準備，弟兄姊妹的學習和屬靈生命的成長禱告。
- 5) Pray for Sunday School and teachers' preparation and the growth of students' learning and spiritual life.
- 6) 為教會下一代的信仰和身心靈健康，一生跟隨耶穌永不偏離。
Pray for the faith and spiritual wellness of next generation believers, following Jesus all their life and never deviate.
- 7) 求神醫治憐憫身心靈軟弱和在癌症治療中的弟兄姊妹。
Pray for God to heal and have mercy on brothers and sisters who are weak in body, mind and soul and who are undergoing cancer treatment.

播恩堂 Boon Church website: boonchurch.org
43-72 Bowne Street, Flushing, NY 11355; Tel: 718-445-7640

- 1) 為八位受洗的弟兄姊妹獻上感恩和頌讚給主。
Offer thanks and praise to the Lord for our eight newly baptized brothers and sisters.
- 2) 為教會建堂的工程。
Pray for the church building project.

- 3) 尋求指引籌劃今夏的暑期聖經學校。
Request guidance for the planning of this summer's Vacation Bible School.
- 4) 為今年執行會，包括即將上任新的執事們。
Pray for the 2024 Board, including the incoming new deacon and deaconess.
- 5) 為新加入牧者團的英文牧者趙娟美教士。
Pray for our new English Minister, Minister Stacy Chou.
- 6) 為已於二月開始的新的英文家庭形式崇拜。
Pray for the new English Family Worship service, which begins on Sunday mornings starting in February.

澤恩堂 Jireh Church Website: jirehchurch.org

55 Vanderburg Road, Marlboro Township, NJ 07746; Tel: 732-431-2800

- 1) 感謝神並為於四月接受洗禮的弟兄姊妹禱告。
Praise God and pray for brothers and sisters getting baptized on April 7, 2024.
- 2) 為新一屆執行同工們在基督裏能合一服事。
Pray for the new class of ECC to continue to work well in unity in Christ.
- 3) 為本年度在宣教事工上有更多的參與。
Pray for more engagement in missions in 2024.

新恩堂 Grace Church website: ocmgracechurch.org

90 Mount Vernon Street, Ridgefield Park, NJ 07660; Tel: 201-440-2885

- 1) 求神預備中文部的牧者。
Need for a Pastor for the Chinese Congregation .
- 2) 求神祝福中宣會冬令營。
The Lord to bless the Youth Winter Conference with OCM Church .
- 3) 3. 復活節的洗禮。
Easter Baptism.

迦恩堂 Canaan Church website: ocmccp.org

826 Village Road West, Princeton Jct, NJ 08550, Tel: 609-480-6027

- 1) 2/17 星期六中國新年春節晚餐和聚會。
Chinese New Year Celebration Gathering on 2/17 (Sat).
- 2) 求主為我們預備一位英文部的牧者。
Ask the Lord to prepare an English pastor for us
- 3) 為今年新選出的執事加入執事會服事主禱告。
Pray the newly elected deacons and deaconess and their services.

明恩堂 Vision Church Website: visionchurch.org

152 East 34th Street New York, NY 10016 ; Tel: 347-850-7139

- 1) 感謝神有美好的領袖及年度退修會，感恩神對當地社區信實的供應。
Praise for good annual, leadership retreats as well as good annual meeting. Grateful for God's provision and faithfulness to our community
- 2) 求神預備一位兒童或青年事工的牧者。
Pray for a children's minister and/or a youth minister
- 3) 為尋求者和新訪客能夠認識耶穌禱告
Pray for seekers and newcomers to come to know Jesus
- 4) 為教會更依靠神，並更敢於向外活出樣式
Pray for our community to be more dependent on God and to be more outward in our posture

傾恩堂 Community Church of Brooklyn Website: ocmccb.org

102 Ave. O Brooklyn NY 11204 ; Tel: 718-635-4305

- 1) 為傾恩堂三月份慶祝在布碌崙成立八週年感恩，求神繼續帶領教會在社區的服侍和傳福音的工作。
Praise the Lord for CCB's Eighth anniversary celebration in March, we pray for God's guidance to serve and evangelize the community.
- 2) 為 3/31 復活節洗禮代禱。
Pray for the Easter Sunday (3/31) baptism.
- 3) 為四月份教會春假退修會籌備代禱。
Pray for the preparation of the "Spring Recess Retreat" in April.

長恩堂 Community Church of Great Neck website: ccgn.org

2 Stoner Ave. Great Neck, NY 10021; Tel: 516-482-0672

- 1) 感謝讚美神過去數月有新的家庭參加主日崇拜，願長恩堂成為他們屬靈的家
Praise God in the past few months there were new families joining the church Sunday services, may CCGN be their spiritual home.
- 2) 為新成立的大學及職青團契禱告，祈求新信主的會打好信仰的根基，及為在職場上的基督徒能實踐他們的信仰。
Pray for the newly established College and Career Fellowship. Pray for the new believers that they will build foundation on their faith, and for the young adults Christians how to practice their faith in their own professional career.
- 3) 為教會全年主題“重建合神心意的教會”能在講臺或查經班給予會眾適切的屬靈需要。
Pray for the sermons and Bible study surrounding the annual theme: "Rebuilding our church after God's heart", that messages can be relevant for the spiritual needs of the congregation.